



浙江省工程造价咨询企业 动态信用能力证书

嘉兴市银建工程咨询评估有限公司

AAAA

证书编号: ZJ2024030144294

Certificate Number: ZJ2024030144294

评价日期: 2024年03月01日

Date of evaluation: 2024年03月01日

查询网址: <http://www.zjzj.net>

Enquiring Website: <http://www.zjzj.net>

有效期至: 2024年03月01日 — 2024年03月31日

Date of Expiry: 2024年03月01日 — 2024年03月31日

使用说明:

Notes:

1、信用能力等级评价实行动态评价制度, 每月自动更新。当信用状况发生变化的, 需重新打印并更换证书。

The evaluation of credit ability is carried out by dynamic evaluation system, which is automatically updated every month. When the credit situation changes, you need to reprint and replace the certificate.

2、本证书只证明参评单位在有效期内的信用状况。

This certificate only proves the credit status of the participating units during the validity period.

3、本证书不得伪造、涂改, 一经发现, 计入企业不良行为。

This certificate shall not be forged or altered, and upon discovery, it shall be included in the enterprise's bad behavior.

浙江省建设工程造价管理总站

2024 年 3 月 1 日

